



AQUACULTURE
FEED & EQUIPMENT

PRODUCT #

A51450

A51460

A51470

A51480

豐年蝦孵化桶

ARTEMIA HATCHING AND COLLECTING TANK



A51450



A51460



A51470

A51480

說明：

豐年蝦卵的孵化(收集)桶是一種經過特殊設計圓形桶，使可以達到最高孵化(採收)量。上面不透明部分和斜坡式的透明底部可使孵化的豐年蝦採集容易。當收集豐年蝦卵時，只要蓋上蓋子等待 15~20 分鐘，豐年蝦就會聚集在底部，在桶底使用 150~200 網目的篩網即可從排水孔收集豐年蝦卵。

Features:

The artemia hatching and collecting tank is a circular shape tank specially designed for maximum artemia hatching and harvesting. The non-transparent upper part of the body and the sloped transparent bottom enables easy collection of hatched artemia. When collecting artemia, simply stop aeration, put on the cover, and wait for 15~20 minutes for the artemia to settle and gather to the bottom of the tank. Collect artemia from the outlet with a 150 ~200 mesh dip net.

規格 (Specification):

產品編號	排水口大小	產品名稱	單位
Product #	OUTLET	Product description	Unit
A51450	-	100 L FIBER GLASS ARTEMIA TANK	PC
A51460	-	200 L FIBER GLASS ARTEMIA TANK	PC
A51470	1"	300 L FIBER GLASS ARTEMIA TANK	PC
A51480	1"	500 L FIBER GLASS ARTEMIA TANK	PC

(百貨類)
GENERAL

